
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 23.10.2019 

      Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

      1. Informácia o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa  štatistických                                                                         
výkazov  –   EDU zber  

       2. Informácia o činnosti Plaveckého klubu ORCA 
       3. Informácia o činnosti Športového klubu 1.BK  - dievčatá 
       4. Rôzne            
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Program rokovania  bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
                      

R O K O V A N I E  
 

1. Informácia o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa  štatistických výkazov  –   
EDU zber  
- Ing. Katarína Poláková, vedúca OŠaŠp 

     Podľa štatistických  výkazov nebol zaznamenaný pokles detí, prispel k tomu návrat detí zo 
zahraničia a dochádzanie detí z obcí.  Tento rok bolo umiestnených  4 112 detí na základných školách. 
912 detí bolo  umiestnených  na Materských školách,  v 43 triedach, z toho bolo 288 predškolákov. 
V dvoch cirkevných MŠ bolo umiestnených 165 žiakov, v 7 triedach z toho 51 predškolákov. Na 
ôsmych základných školách navštevuje 1451 detí školský klub v 51 oddeleniach. V CVČ bol  
zaznamenaný pokles detí, ich počet k 15.9.2019 je 950 detí. 
ZUŠ navštevuje 1143 žiakov, z toho 469 v  individuálnej forme vyučovania a 674 v skupinovej forme 
vyučovania. 
Cirkevnú základnú školu navštevuje 159 žiakov, v 9-tich triedach. Školský klub navštevuje 61 žiakov. 
V meste sú aj tri  súkromné umelecké školy, ktoré navštevuje 1 085 žiakov. 
V školských jedálňach pri základných  školách je stravovanosť  žiakov využívaná na 72%. 
 
       2. Informácia o činnosti Plaveckého klubu ORCA 
Ing. Katarína Hamadejová, predsedníčka  klubu 

Plavecký klub eviduje  78 plavcov. Tréningy sú 5 – 6 v týždni, 2-fázové tréningy. Klub organizuje tri 
krát ročne,  plavecké kurzy – vytvorenie prípravky.  

Úspech plaveckého  klubu: - majstri Slovenska, 

                           - jeden plavec  zaradený v útvare talentového  plávania 

Základné školy chodia na plavecké kurzy a 2. ZŠ sa venuje plávaniu. Sú organizované aj plavecké kurzy 
pre materské školy. 

Mesto Michalovce poskytlo plaveckému klubu pre tento rok dotáciu  vo výške 6 000,-€  a 1 000,- € 
v spojitosti s titulom EMŠ. 

Ing. Kaľavský – poukázal na náročné finančné podmienky v tomto športe. V meste Trenčín je zriadená 
asociácia. 



Mgr. Berešová – Čo najbližšie čaká plavecký klub? 

Odpovedala  Ing. Hamadejová : Majstrovstvá kraja v Humennom, Majstrovstvá v Gyori, Trenčíne 
a Šamoríne 

RNDr. Sidivárová – Aké sú podmienky plaveckého klubu v porovnaní s inými mestami? 

Odpovedala  Ing. Hamadejová : V porovnaní s inými mestami sú podmienky lepšie. Deti majú klubové 
tričká s logom klubu. Klub prispieva na tieto tričká 50% nákladov. Avšak ako jediný klub platí za 
prenájom športoviska 1 000,-€, čo je 80% nákladov. 

Reagoval Mgr. Nebesník – plavecký klub nie jediný, ktorý v meste platí za prenájom priestorov.   

          3. Informácia o činnosti Športového klubu 1.BK  - dievčatá   
   Ladislav Janošov predseda klubu 
 
Hlavné zameranie ŠK je basketbal dievčat a chlapcov, organizovanie turnajov a súťaží počas roka, 
zameraných  na reprezentáciu mesta. Spolupráca so zahraničnými klubmi. Organizácia a účasť 
družstiev  na turnajoch  krajín V4. Družstvo chlapcov reprezentovalo mesto Michalovce  v súťaži 
Karpatský pohár. V mesiaci august klub organizoval turnaj družstiev v 3 x 3 basketbale, ktorí sa teší 
popularite medzi mládežou. V mesiaci september sa v ukrajinskom meste Ľvov stretli družstvá 
kadetiek Ľvova, Michaloviec, Bardova a Przemyslu. Mesto poskytlo ŠK dotáciu v sume 7 000,- €, 
ďalšie finančné prostriedky poskytujú sponzori a z taktiež  klub  využíva  2% dane. Cestovanie na 
zápasy rieši klub mikrobusom s kapacitou 12 -15 ľudí. Klub  hľadá talenty  na základných  školách, 
aktívne spolupracuje  so  6. ZŠ.  
 
Ing. Kaľavský – Tento šport je finančne náročný – zabezpečenie športových  pomôcok, náradia. Preto 
je vhodné hľadať možnosti  na zlepšenie podmienok klubu v našom meste, aj lepšou spoluprácou so 
športovými klubmi. 
 
Mgr. Nebesník – Robí sa v tomto športe nábor detí do prípraviek? 
odpovedá p. Janošov – Áno, robí ho pán Biganič, je v tomto nábore veľmi úspešný. 
 
RNDr. Sidivárová – Materiálne zabezpečenie má tento ŠK veľmi dobré.  
 

4. Rôzne: 

Mgr. Anna Berešová oboznámila členov komisie  s plánom rokovaní na  1. polrok 2020. Tento plán bol 
schválený všetkými prítomnými členmi.  

      Na záver zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala prítomným za spoluprácu a ukončila 
zasadnutie. 

 

 

 

                                                                                                                   Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                                  predsedníčka komisie 


